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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig maradunk a láthatatlan zebrák országa? " 

Sajnos minden évben több igen súlyos, gyakran halálos kimenetelű baleset következik be abból, 
hogy hazánkban rengeteg gyalogátkelőhely egyáltalán nincs vagy nem kellően van megvilágítva. 
Az új technológiák megjelenése számtalan megbízható, könnyen és olcsón fenntartható megoldást 
kínál, melyek mögött gyakran nemzetközi tapasztalat, pozitív eredmény is van. Ezek tükrében 
érthetetlen, hogy miért nem fektetnek nagyobb figyelmet a gyalogátkelő helyek biztonságosabbá 
tételére. 

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy várható-e a probléma átfogó, 
országos kezelése érdekében egy állami program indítása? 


